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Letošní ples FF a PedF vás pozve na cestu kolem světa
V Kongresovém centru v Praze se bude letos 24. února konat již druhý ročník Společného reprezentačního plesu
Filozofické a Pedagogické fakulty Univerzity Karlovy. Tentokrát na téma Cesta kolem světa. Na co se můžeme na plese
těšit, nám v rozhovoru prozradí moderátorská dvojice plesu – za FF UK Sára Drahokoupil Vidímová a za PedF UK
Daniel Pražák.

Jak vlastně vznikla myšlenka spojit ples Pedagogické a Filozofické fakulty UK dohromady? Proč spojení
konkrétně těchto dvou fakult? A jaké výhody to přináší?
SDV: Myšlenka se zrodila skoro před dvěma lety, kdy se obě fakulty rozhodovaly, jak do budoucna plesy pojmout. Plesy
Filozofické fakulty UK probíhaly tradičně v Národním domě na Vinohradech, což bylo každým rokem nákladnější a
nákladnější. Organizátoři (Studentská rada Filozofické fakulty UK) tak hledali kompromis, protože se nechtěli organizace
plesů úplně vzdát. Pedagogická fakulta kývla a v loňském roce se uskutečnil takový pilotní ročník, který se velmi povedl,
tudíž na něj nyní navazujeme. Myslím, že obě naše fakulty mají ledacos společného, studenti mohou najít společná
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témata a studentské spolky například mohou organizovat akce ve spolupráci se svými protějšky z FF, respektive PedF
UK. Rozhodně to přináší pozitiva jako vzájemné poznávání se, vytváření univerzitní identity a další. Také mají obě fakulty
svá specifika, která se díky této spolupráci trochu minimalizují. :-)
DP: Protože ve dvou se to lépe táhne. Protože jsme zjistili, že spolupráce lidí z „peďáku“ a „fildy“ může být mnohostranně
zajímavá, ušetří spoustu náročných situací a některé veselé přinese.
Letos je druhý ročník Společného reprezentačního plesu FF a PedF UK. Minulý ročník jste moderovali také
spolu, takže se dá říci, že se stáváte tradiční moderátorskou dvojicí. Jak se vám spolu moderuje?
SDV: S Danem se mi loni moderovalo skvěle. Myslím, že jsme si vzájemně hodně sedli, máme podobného nápady
a dokážeme se shodnout, což je velmi důležité. Obecně se mi líbí, že ples moderujeme my jakožto studenti, známe
naše fakulty, máme k nim vztah, celé to potom působí autentičtěji, než kdyby to moderoval nějaký profík. I když Dan v
podstatě profík je. :-) Zároveň jsme součástí organizačního týmu plesu, takže můžeme mluvit do programu atd.
DP: Od první chvíle jsme se Sárou zjistili, že máme podobný styl humoru, a to hodně pomáhalo v některých náročných
situacích jak při přípravě, tak při samotné improvizaci na pódiu. Oba si umíme udělat legraci, a to nejen ze sebe, ale
prakticky ze všeho. Každý máme trochu jiný pohled jak na věc moderace, tak obecně na svět, je proto velmi zábavné
hledat průsečíky.
Máte již nějaké předchozí zkušenosti s moderováním?
SDV: Na střední škole jsem moderovala maturitní ples našich starších kolegů a také nějaké drobnější akce. Určitě
nejsem zvyklá moderovat často, ale když to dělám, tak mě to velmi baví.
DP: V rámci Dismanova rozhlasového dětského souboru jsem hrál divadlo, natáčel do ČRo a také moderoval. Když jsem
se pak před maturitou rozhodoval, co chci dělat, moderace pro mě byla jasná volba. Ne, kecám. Šel jsem učit, už kvůli
tomu, že dobrý učitel by měl především umět – podobně jako dobrý moderátor – zaujmout. Asi největší moderátorskou
akcí bylo Celostátní setkání křesťanské mládeže, kde bylo několik tisíc účastníků.
Téma plesu pro tento rok je Cesta kolem světa. Co vás inspirovalo k volbě tohoto tématu?
SDV: Loni nás trochu kritizovali za vybrané téma, tak jsme se letos rozhodli pro něco méně kontroverzního. Pod tím
názvem se skrývá celá řada podtémat – cestování, odlišné kultury a zvyky, cizí jazyky.
DP: Protože ne každý se dostane na Erasmus. Chtěli jsme lidem ten zážitek vměstnat do jednoho večera. :-)
Jak se tato cestovatelská nálada dotkne vás jako moderátorů? Bude moderování nějakým způsobem
ozvláštněno?
SDV: Momentálně pracujeme na konkrétnějším scénáři, takže asi nebudu nic moc zásadního prozrazovat, aby se měli
návštěvníci a návštěvnice na co těšit. Loni jsme se celkem vyřádili díky tematickému převlékání a věřím, že i pro letošek
si něco zajímavého připravíme.
DP: Jistě, kromě makety letadla, ve kterém přiletíme na zahájení plesu, plánujeme také flashback na jeden z
nejúspěšnějších filmů historie, a tak se můžete těšit na to, že se v jednu chvíli změní podlaha Kongresového centra na
obří nádrž s vodou, kde se za zpěvu „My heart will go on“ znovu potopí Titanic. Ale to je půlnoční překvapení.
Jaká je pro letošek inspirace pro dress code? Mohou návštěvníci přijít oblečeni v klasických plesových šatech
a kvádru, nebo si na sebe mohou obléci například indické sárí či japonské kimono?
SDV: Myslím, že kreativitě se jistě meze nekladou. Má-li doma někdo sárí, bude skvělé, když v něm na ples přijde. To
téma k tomu vyloženě vybízí. Ovšem kdo žádné tematické kostýmy nevlastní, nemusí zoufat, na plese bude k dispozici
také fotokoutek s celou řadou vtipných rekvizit.
DP: Ani jako minulý rok, kdy jsme viděli dokonce i rozvědčíka bezpečnostních služeb, letos se fantazii meze nekladou.
I když přece jenom – doporučujeme se vyvarovat úplně domorodých kostýmů. Mohlo by to pohoršovat.
Představí se na plese i fakultní spolky z obou fakult? Podílejí se nějakým způsobem na přípravách?
SDV: Ano, stejně jako loni jsou do organizace zapojeny i fakultní spolky, které se budou na programu aktivně podílet.
Těšit se můžete na zmiňovaný fotokoutek nebo na recitaci angažované poezie.
DP: Spolky jsou často právě tou hybnou silou. Takže samozřejmě ano, více i méně a rozhodně tak, že to přinese do
plesového programu spoustu zajímavých prvků.
Na co zajímavého se mohou návštěvníci tento rok těšit?
SDV: Vedle skvělé hudby určitě na taneční školičky, dramatické scénky z dílny našich studentů a studentek a v
neposlední řadě na cizokrajné koktejly. Vedle zábavy budou návštěvníci a návštěvnice moci podpořit lidská práva po
celém světě, a to na stánku Amnesty International, případně přispět na charitativní aktivity fakult.
DP: Netradičních prvků bude na plese celá řada, ať už jde o výše zmíněné půlnoční překvapení, nebo netradiční
možnosti občerstvení. Kromě pošlapaných střevíčků si možná návštěvníci odnesou také namoženou bránici od smíchu.
Na plese zahrají dvě talentované kapely Zatrestband a That Shy Band – mohli byste nám je trochu představit?
SDV: Zatrestband je výborná kapela k tanci, zejména pokud máte rádi swing, jazz, saxofony, trombony a trumpety. Je
to srandovní skupina skvělých hudebníků, díky kterým jistě protančíte minimálně jeden pár střevíčků. That Shy Band je
zase kapela složená ze studentů českých vysokých škol, která hraje vlastní i převzatou hudbu. Vybrali jsme je, protože
určitě po půlnoci rozproudí všechny tanečníky a tanečnice.
DP: Pro ty, kteří byli na plese minulý rok, snad ani nemá cenu Zatresband popisovat. Směsice skvělé muziky, skvělé
improvizace a obecné třeskutosti donutila jít na parket prakticky každého a ani letos tomu nebude jinak.
Připravujete také afterparty? Kde se bude konat?
SDV: Afterparty proběhne v nedalekém klubu Hany Bany a pro návštěvníky plesu bude vstup zdarma.
DP: Afterparty se měla původně konat na vzletové rampě Letiště Václava Havla, bohužel nám to ale nebylo umožněno
– byly by problémy s přesuny plesajících až na samý okraj Prahy. Proto jsme zvolili variantu bližší, pár kroků od KCP.
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A na závěr: kde mohou čtenáři zakoupit lístky na ples?
SDV: Lístky jsou k mání na této webové stránce –   http://ples2016.cz/listky.html . Moc se těším na viděnou se všemi
čtenáři a čtenářkami iFora!
DP: ... a pokud vám internety nevoní, stavte se na prodejně firmy Ticketon v ulici Na Příkopě, kde lístky dostanete i
off-line. Tanci zdar!
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